
datum    20 november 2023 
 
Aan het college van B&W 
 
Betreft:    Wateroverlast 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
De fractie van GroenLinks heeft de volgende vragen: 
 

1. Is het aantal meldingen van wateroverlast toegenomen in de afgelopen vier weken? 
2. Zo ja, is het aantal gebieden met wateroverlast toegenomen, afgenomen of stabiel 

gebleven? 
3. Is het aantal meldingen van wateroverlast toegenomen in de afgelopen 5 jaar? 
4. Zo ja, is het aantal gebieden met wateroverlast toegenomen, afgenomen of stabiel 

gebleven? 
5. Is het overstromingsgebied in aantallen en omvang toegenomen, afgenomen of 

stabiel gebleven? 
6. Wat is de meest voorkomende klacht met betrekking tot wateroverlast in Gouda? 
7. Welke buurten in Gouda zijn het meest kwetsbaar voor wateroverlast? 
8. Heeft wateroverlast effect op de ontwikkeling van de WOZ-waarde in die wijken? 
9. Heeft wateroverlast effect op de hoogte van verzekeringspremies in die wijken? 
10. Heeft de versterking van de dijken in Gouda effect op de naastliggende woningen en 

bedrijvenpanden? Zo ja, welke? 
11. Hoe is de waterberging geregeld in gemeentelijk beleid bij nieuwbouwplannen? Zijn 

er additionele regels voor waterberging  bovenop die van het waterschap die de 
gemeente hanteert? 

12. Op 11 december 2019 is het programma Klimaatadaptatie door de raad 
aangenomen. Wat is de status van dit programma?  

13. Heeft er een evaluatie van het programma Klimaatadaptatie plaatsgevonden? Hoe is 
vervolg gegeven aan het programma? 

14. Wat identificeert de gemeente als cruciale infrastructuur in het geval van lokale 
wateroverlast? Denk daarbij aan tunnels, wegen en stations. 

 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen 
binnen dertig dagen na dagtekening. 
 

Ingediend door: 

Naam 

Sandra Brouwer 



 


